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Besluitenlijst raadscommissie Maatschappelijke Zaken op 8 september 2020

Aanwezig: A. Boellaard (voorzitter), J. Braam (commissiegriffier), M. Smits, E. Leeger en R. Leeijen (CDA), B. van der Heijden (Lokaal), J. Prinsen, 
P. Sleegers en J. van den Broek (SP), L. Verstegen, J. van der Giessen en M. Oosterwijk (D66), J. van der Dussen en N. Neijts (VVD), 
E. Neelen en B. van de Helm (Progressief Bernheze), A. Donkers (Politieke Partij Blanco). 
R. Wijdeven en R. van Moorselaar (wethouders)

Afwezig: G. Jacobs (Lokaal) en A. van der Gein (VVD)

Onderwerp Besluit Opmerkingen – Toezeggingen – Afspraken

1 Opening De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom. De vergadering is live via 
internet te volgen voor de inwoners.
Er hebben zich 7 insprekers aangemeld voor agendapunt 8 en 10. 

2 Vaststellen van de agenda voor 
deze vergadering.

De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld.

Vanwege de grote hoeveelheid insprekers worden de agendapunten 8 en 10 direct na 
agendapunt 2 behandeld. 

3 Vaststellen van de besluitenlijst 
van de vergadering op 9 juni 2020

De besluitenlijst van 9 juni 2020 wordt 
gewijzigd vastgesteld.

Inhoudelijk - agendapunt 3: De heer Donkers geeft aan dat de tekst niet klopt. De tekst 
wordt gewijzigd in ‘De heer Donkers is niet tevreden over de summiere tekst met 
betrekking tot de beantwoording van zijn rondvraag.

4 Mededelingen:  Voorzitter: 
 Op 28 september is er voor de commissie MZ een extra bijeenkomst over diverse 

onderwerpen uit het sociaal domein (twee programmalijnen, toegang sociaal 
domein en jeugdhulp) De fracties kunnen hiervoor onderwerpen uit de jeugdhulp 
aanleveren. De onderwerpen kunnen via e-mail aangeleverd worden tot 14 
september. 

Wethouder Van Moorselaar heeft mededelingen gedaan over:
 Het innen van bijdrage door CAK en in het bijzonder bij inwoners die inmiddels zijn 

overleden.
 Stand van zaken rondom de DNI, de aankoop van het pand en huurovereenkomst 

met De Pas.
 Wachtlijsten BJG, Sociaal team, Wmo team en extra capaciteit inzet Vluchtelingen-

werk.
 Onderwijskansenbeleid dat binnenkort met terugwerkende kracht ingaat. 
 Opvolging Hulpmiddelencentrum door een nieuwe aanbieder.
 Het leerlingenvervoer en de Voor Elkaar Pas over opstart en aanmelding vrijwillige 

begeleiders jongeren. 
 Project Storm, de evaluatie verschijnt binnenkort. 
 De start met de poh ggz Jeugd bij huisartsen.
 De subsidie aan gemeenschapshuis De Wis.
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5 Rondvraag Er zijn vragen ingediend door de volgende fracties::
1. Progressief Bernheze over de storing Corona teststraten, mogelijke 

capaciteitsuitbreiding teststraat en de hoeveelheid beschikbare testen. Wethouder 
Van Moorselaar legt kort het proces uit en geeft aan de GGD verantwoordelijk 
hiervoor is. 

2. D66 heeft schriftelijk vragen gesteld over de notitie ter informatie Laaggeletterdheid. 
Zij benadrukt dat we nu vooral aandacht moeten hebben voor de bewustwording. 
Wethouder Van Moorselaar erkent het belang daarvan en nodigt de commissie uit 
om tips hiervoor met hem te delen. De antwoorden op de schriftelijke vragen zijn in 
iBabs onder dit agendapunt geplaatst. 

3. Politieke Partij Blanco over de berichtgeving over steun aan huiskamerproject en het 
gebruik van Burenhulp Nistelrode van ruimte in het parochiehuis. Wat is de stand 
van zaken over het aanbieden van alternatieve ruimten aan de huidige gebruikers 
van het Dorpshuis. Wethouder Van Moorselaar betreurt dat de fractie denkt dat er 
geen overleg meer plaats vindt met partijen. Er wordt wel degelijk overleg gevoerd. 
Er worden andere ruimten aangeboden maar iedere vereniging heeft daarin een 
eigen keuze om deze te accepteren dan wel een andere locatie te zoeken. 

4. Politieke Partij Blanco vraagt of de opbouwwerker voor betere samenwerking 
vrijwilligersorganisaties en professionele instellingen inmiddels is gestart en naar de 
stand van zaken. Wethouder Van Moorselaar beaamt dat de opbouwwerker is 
gestart met het doel de verbinding tussen partijen te bevorderen zodat zij elkaar 
kunnen versterken.  

5. Progressief Bernheze over de haalbaarheid van het uitwerken van scenario 3 
toekomst DNI en de kwaliteit van de uitwerking zodat vergelijking met de anders 
scenario’s daarna mogelijk is. Wethouder Van Moorselaar geeft aan dat de er nog 
hard gewerkt wordt aan de uitwerking van deze scenario en het volgende MZ 
vergadering aan de orde komt. 

6 Stand van zaken transities 
Jeugdzorg, Wmo en 
Participatiewet

Voorzitter: naar aanleiding van de nti Planning uitvoering aanbevelingen rkc onderzoek 
budgetsubsidies:
 Op 9 november is er een werkbijeenkomst met een (delegatie) van de commissie MZ 

over de subsidiekader en uitgangspunten voor de budgetsubsidies. Nadere 
informatie over de opzet en bespreekpunten volgen nog op iBabs.  

7 Regionale samenwerking  Er zijn geen mededelingen. 

8 Tennispark Loosbroek De fracties Lokaal en D66 adviseren 
positief. Fractie SP staat niet achter 
voorliggend voorstel en de overige 

De volgende personen hebben ingesproken: 
De heer Pruijssers namens Sport in Loosbroek (SiL), de heer Van den Hurk en 
mevrouw Van Tiel namens de omwonenden, mevrouw De Wit namens 
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fracties nemen het voorstel terug voor 
beraad. 

korfbalvereniging Korloo, de heer Van Heck namens tennisvereniging Loosbroek en 
de heer Neijs namens de Kerncommissie Loosbroek. Diverse inspreeknotities zijn in 
iBabs aan het agendapunt toegevoegd.
De commissie spreekt uit het jammer te vinden dat voorliggend plan van SiL niet door 
iedereen gedragen wordt en voor tweespalt zorgt in de gemeenschap van Loosbroek. 
Ook de exploitatie blijft voor vele fracties een punt van zorg. Aan de financiële eis uit 
het amendement is voldaan maar dialoog met omwonenden is niet goed uit de verf 
gekomen. 
In de discussie is onder andere ook gesproken over de geluidsoverlast en het 
inperken hiervan, het niet nader onderzoeken van variant A en de mogelijkheid om 
nogmaals met omwonenden om tafel te gaan om variant Ad Schouten en variant A te 
bespreken. 

9 Renteloze lening vv HVCH De commissie adviseert unaniem 
positief.  

Wethouder Wijdeven licht toe wat de overwegingen zijn geweest om tot deze 
renteloze lening te komen. Indien een andere vereniging in de problemen komt wordt 
op dat moment weer een nieuwe afweging gemaakt.  

10 Ingekomen stukken:
a) Voorstel scouting Heesch

b) Brief Stichting 
VluchtelingenWerk 
Nederland.

a. De commissie spreekt unaniem uit 
achter het voorstel van de scouting 
te staan.

b. Meerdere fracties geven aan gehoor 
te willen geven aan de oproep van 
Stichting VluchtelingenWerk 
Nederland en overwegen een motie 
daartoe in te dienen.  

a. Doorverwezen brief Scouting Heesch
De heer Van den Berg spreekt mee namens Scouting Heesch. 
Het voorstel is doorverwezen door de fracties VVD, SP, Politieke Partij Blanco en 
D66. 
De commissie spreekt uit unaniem achter het voorstel van de scouting te staan. De  
scouting zou de mogelijkheid moeten krijgen om de grond onder en rondom de 
huidige locatie te verwerven. De commissie vraagt het college om in de afweging 
rondom de inzet van inbreidingslocaties voor woningbouw met de mening van de 
commissie rekening te houden.

b. doorverwezen brief Stg VluchtelingenWerk Nederland. 
De brief is doorverwezen door de fracties SP en Politieke Partij Blanco.
De meeste fracties willen gehoor geven aan de oproep van Vluchtelingenwerk met de 
campagne #500kinderen. Zij willen als gemeente aansluiten bij de Coalition of the 
Willing. Wethouder Van Moorselaar geeft aan dat de gemeenteraad hier zelf aan zet 
is. De fracties overwegen een motie in te dienen. 
De VVD geeft aan achter het landelijk beleid te staan.    

11 Sluiting De voorzitter sluit om 22.35 uur de vergadering.
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Vastgesteld in de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken van 13 oktober 2020.

De commissiegriffier; de voorzitter;

Jolanda Braam Annemieke Boellaard


